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Smutný pohled do zákulisí následků covid očkování. Publikované výsledky z patologie ukazují, že u
14 z 15 pacientů se vyskytly rozsáhlé známky toho, že tělo napadlo samo sebe, což se nikdy
předtím nestalo. Ve všech čtrnácti případech bylo napadeno srdce. Dr. Sucharit Bhakdi ukazuje
ničivý efekt covid očkování pro lidské tělo.

Covid vakcíny ničí lymfocyty a buňky, které jsou zodpovědné za imunitní kontrolu vašeho
těla, ty potom začnou umírat. A co se stane potom? To asi nikdo neví, ale existuje mnohem více
nebezpečnějších infekčních patogenů, které proudí v tělech miliard lidí na celém světě, než je
koronavirus nazvaný SARS-CoV-2.

Patolog dr. Arne Burkhardt vyšetřil 15 těl (úmrtí byla 7 dní až 6 měsíců po očkování, věk 28 až 95
let). Ve všech těchto případech koroner rozhodl, že příčinou nebyla vakcína. Další zkoumání však
ukázalo, že vakcína „byla zapletena“ do úmrtí 14 z 15 případů. Nejvíce napadeným orgánem bylo
srdce (u všech zemřelých), ale napadeny byly i další orgány. Důsledky jsou potenciálně obrovské a
mohou vést k milionům úmrtí. Vakcíny by měly být okamžitě zastaveny. Bohužel se nestane vůbec
nic, protože práce nebyla publikována v recenzovaném časopise, takže bude vědeckou komunitou
ignorována. Tak to prostě funguje.

 

 

Dr. Sucharit Bhakdi: Profesor patologie, jeden z nejzkušenějších profesorů v Německu a Evropě,
Dr. Burkhardt se se díval na 15 jedinců, kteří zemřeli po očkování. Bez jakékoliv souvislosti s
očkováním, kterou by úřady uznaly. Takže tito lidé zemřeli buď doma, v práci, v autě, během
sportování, atd. Tohle je velmi důležité. Pitvy byly provedeny, protože pozůstalí na nich trvali. A nic
nebylo zjištěno. Orgány se zdály být normální… Ale není žádných pochyb o tom, co se děje. U 90 %
případů objevil v orgánech těchto lidí jasné důkazy autoimunitního sebeútočení zabijáckých
lymfocytů na tkáně. Hlavní napadené orgány byly srdce… plíce a poté ostatní tkáně jako játra, atd.

Nyní už se ví, že tyto vakcíny spouští autoimunitní útočné reakce vedoucí k sebezničení. Arne
Burkhardt zjistil, že u 90 % zemřelých ve věku 28… ve věku 28 až 90 let, ženy a muži, jedna ku
jedné, o kterých se nikdy ani nepomyslelo, že by je tyto vakcíny zabily… Arne u všech z nich objevil
stejná patologická zjištění. A tohle prokazuje, že vakcína je zabila.

Zabijácké lymfocyty napadly srdce a plíce, a někdy i ostatní orgány těchto lidí, nadnáší to otázku –
proč k sakru zabijácké lymfocyty napadají orgány? Jediná odpověď je, že tyto orgány produkují cíle,
které tyto zabijácké lymfocyty vyhledávají. A tím cílem je virový protein. Protože takto imunologie
funguje od počátku času, a funguje stále stejně. Vy, politici, a vy, úřady, se podívejte na tyto snímky,
na tyto zemřelé lidi. Tito lidé, kteří kvůli vám zemřeli! Nemůžu to vystát! Jak o tom nadále můžeme
mluvit?
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Je naprosto jasné, že většina lidí, kteří se nechávají očkovat, ať jednou nebo dvakrát, po dvou
dávkách je to samozřejmě horší, po třech dávkách je to stále horší a horší. Protože váš imunitní
systém se stává agresivnější. První věc je ta, že skrze první dávku vaše krevní cévy začínají
prosakovat, protože jejich povlak se poškrábe a poškodí, jak už říkáme jeden rok.

 

 

Poté dojde k tomu, že mRNA prosákne do vašich orgánů a srdečních svalů, do jater a plic, kde se
začnou produkovat tyto zatracené (spike) proteiny. A pak vaše zabijácké lymfocyty, které mají
všichni… všichni mají tyto zabijácké lymfocyty… ty lymfocyty napadnou ty proteiny a zničí se. Zničí
vaše srdce, vaše plíce, vaše játra, atd. Proč to nezastavíte?! Proč nepřinutíte své politiky a úřady, aby
to zastavili?

Poukazujeme na to, že tyto zatracené vakcíny se samozřejmě dostávají do lymfatických žláz,
samozřejmě, že buňky těch lymfatických žláz začnou produkovat ty zatracené spike proteiny, a
samozřejmě ty buňky, které produkují spiky, budou zabity zabijáckými lymfocyty, které my všichni
máme. Co se stane? Vaše lymfocyty a buňky, které jsou zodpovědné za imunitní kontrolu vašeho těla,
začnou umírat. Umírají… Umírají v těch ubohých dětech, které jsou očkovány. Umírají v těch
ubohých lidech, dospělých lidech ve věku 20 až 90 let.

Co se stane, jak tyto hlídající lymfocyty ve vašich lymfatických žlázách zemřou? Jsou zodpovědné za
kontrolu: Zaprvé – virů, které jsou ve vašem těle, jako virus Epsteina–Barrové. Infekční
mononukleóza. Pokud to nedokážete kontrolovat, exploduje to… Pokud nedokážete kontrolovat
například virus herpes, exploduje a vy dostanete pásový opar. Bože, copak je to tak těžké na
pochopení? Je to tak obtížné? Povím vám něco jiného. Existuje mnohem více zatraceně nebezpečných
infekčních patogenů, které proudí v tělech miliard lidí na celém světě. První je tuberkulóza. Víte, že
já mám také v těle bakterii tuberkulózy, ale moje lymfocyty v lymfatických žlázách ji udržují pod
kontrolou. Pokud ty lymfocyty zabiji, protože jejich bratři a sestry je zabijí, protože začnou
produkovat tento zatracený (spike) protein, moje ochrana proti tuberkulóze se rozloží. Existuje další
nemoc s názvem toxoplazmóza, která se vyskytuje po celém světě, ale zejména ve Středomoří… a
pokud u vás propukne toxoplazmóza, Bůh vám pomáhej. Ale Bůh vám pomáhej, pokud u vás
propukne tuberkulóza. Tuberkulóza kdysi byla hlavním zabijákem lidstva.

Video odkazuje na tento článek, zveřejněný 10. prosince 2021:
O vakcínách COVID: proč nemohou fungovat a nezvratné důkazy o jejich příčinné roli v
úmrtích po očkování
sepsal doktor Sucharit Bhakdi a Arne Burkhardt.
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Škodlivý účinek covid vakcín na tkáně v lidském těle, prezentoval i patolog Dr. Ryan Cole, který



vysvětluje, jaká onemocnění mohou způsobit.

Snaží se nás oklamat a říct: „To nemohla být vakcína, už to byla delší doba.” Ne, pokud
toxin stále cirkuluje v těle.Spike protein je tím toxinem.

 

 

Dr. Ryan Cole: Onemocnění způsobené spikem… onemocnění z vaší vlastní „sraženinové injekce”, z
výzkumné vakcíny… oni lžou veřejnosti tím, že tomu říkají vakcína. Slovo „výzkumná” nepoužívají…
jen, že je nouzově schválená. Ale neříkají jí podle toho, co to je… že je výzkumná, že je to experiment
na lidstvu.

A to přesně dělají, a ukazuji vám proč. Spike protein je toxin, prostupuje skrze hematoencefalickou
bariéru. Nevím, jak vy, ale mně se líbí, že mám mozkové buňky tam, kde jsou, a ne fragmentované.
Proč bychom tedy do lidského těla vpravili toxin, který naruší krevní cévy ve vašem mozku, umožní
vstupu spiku, který způsobí zánět… ta mozková mlha, o které slyšíte u covid pacientů… o té slyšíte
také u post-vakcinačně poškozených jedinců. Ale ne… ta injekce nikomu neubližuje. Nebylo jediné
úmrtí, nebylo jediné poškození… to vám říkají. Je to lež.

Zastavte se a zamyslete se nad tím, co děláme. Je to šílenství, které musíme okamžitě zastavit. Tohle
je konec… tohle už není dobrá věda. Tohle je útok jedem na naši populaci. A musí se to okamžitě
zastavit.

Lipidové nanočástice, které obklopují malou RNA, kterou vpichují do těl lidí… ano, hodně toho
zůstane v deltovém svalu, ale také to cirkuluje. Hádejte, kde se rády koncentrují? Ve velmi biologicky
aktivním orgánu – vaječnících. V dokumentech a přihlášce Pfizeru se jasně uvádí, že u krys došlo k
16% poklesu plodnosti. Krysy jsou jedny z nejplodnějších savců na planetě, a oni na to… „tohle
nejsou droidi, které hledáte. Tady nic nenajdete.” Co to dělá s lidmi? Hádejte co? Odpověď je, že
nevíme. Protože ještě nemáme dlouhodobá bezpečnostní data. To je v tomto ta tragédie a zločin.
Prosazují to… je to experiment, nouzově schválen, není plně schválený. Lidstvo je studií třetí fáze.

Nechtějí, abyste viděli to, co vidíme my. V laboratoři mám na stole tkáně mrtvého muže. Další týden
mi přijdou další… hádejte co? Jen pár dní po očkování… 50letý zdravý triatlonista. Jeden z mých
oblíbených chirurgů, se kterými spolupracuji, měl druhou dávku… může se rozloučit s ježděním na
kole. Dobrá, další obava, kterou jsem už zmiňoval, je, že nemáme dlouhodobá bezpečnostní data.
Tohle musíme společnosti zdůrazňovat a stejně tak autoritativním agenturám. Jaké je riziko rakoviny
po očkování? Nevíme. Jaké je riziko autoimunitního onemocnění? Nevíme. Jaké je riziko celoživotně
poškozené plodnosti? Nevíme. Proč tedy proboha jen tak halabala pokračujeme takovou rychlostí
vpřed, aniž bychom tyto věci věděli? Je to naprosto proti vědě. A jde o naprostý útok na nás. Už
žádné nucení zaměstnanců.

Za posledních šest měsíců jsem v laboratoři zaznamenal 10-20 násobný nárůst rakoviny dělohy.
Každý rok si zaznamenávám data. Posledních šest měsíců… kdy jsme začali očkovat? V lednu 2021.
Jak velký nárůst nádorů a rakovin uvidíme v dalších několika letech? Nejspíše velký. Jaká je skutečná
odpověď? Nevíme to, a to je v medicíně někdy nejupřímnější odpověď. Že nevíme. Lékař, který vám
říká, že vše ví… nevěřte mu. Najděte si nového lékaře. Nárůst latentních virů, atd. Každopádně…
vím, že už nemám čas na otázky. Moc vám děkuji. Bůh vám žehnej.



 

Univerzitní profesor Dr. Sucharit Bhakdi je specialista na mikrobiologii a epidemiologii infekcí. 22
let vedl Ústav pro lékařskou mikrobiologii a hygienu na univerzitě Johannes Gutenberg University v
Mohuči, pracoval v péči o pacienty, výzkumu a výuce. Publikoval více než 300 prací z oblasti
imunologie, bakteriologie, virologie a kardiovaskulárních chorob. Kromě řady ocenění mu byl udělen
Řád za zásluhy státu Porýní-Falc. Působil rovněž na Univerzitě v Bonnu, Univerziě v Giessenu,
Univerzitě v Kodani a Institutu Imunobiologie a epigenetiky Maxe Plancka. V letech 1990-2012
působil jako šéfredaktor časopisu Medical Microbiology and Immunology, jednoho z prvních
vědeckých časopisů tohoto oboru.

Dr. Arne Burkhardt je patolog, který vyučoval na univerzitách v Hamburku, Bernu a Tübingenu.
Byl pozván na hostující profesorské/studijní pobyty do Japonska (Nihon University), Spojených států
(Brookhaven National Institute), Koreje, Švédska, Malajsie a Turecka. Osmnáct let vedl Ústav
patologie v Reutlingenu. Následně pracoval jako samostatně praktikující patolog s konzultačními
smlouvami s laboratořemi v USA. Burkhardt publikoval více než 150 odborných článků v německých
a mezinárodních vědeckých časopisech a také příspěvky do příruček v němčině, angličtině a
japonštině. Po mnoho let prováděl audity a certifikace ústavů patologie v Německu.

Zdroje:
Výsledky Bhakdiho/Burkhardtovy patologie ukazují, že 93% lidí, kteří zemřeli po očkování, bylo
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Bhakdi/Burkhardt pathology results show 93% of people who died after being vaccinated were killed
by the vaccine
Dr Sucharit Bhakdi: Organs Of Dead Vaccinated Proves Auto Immune Attack – 22/12/2021
COVID-19 Jab is Cause of Death in 30-40% of Autopsies of Recently Vaccinated, Says German Chief
Pathologist
Patolog dr. Ryan Cole – Alarmující efekt covid injekcí na mozek a ostatní orgány
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